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 Protokół nr 137/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 10 sierpnia 2022 r. 
 
 
Posiedzenie otworzył Wicestarosta – pan Jerzy Czapliński /lista obecności stanowi załącznik nr 
1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 133/2022, 134/2022, 
135/2022, 136/2022. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 133/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 133/2022 głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz T. Łątkowska. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 134/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 134/2022 głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz T. Łątkowska. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 135/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 135/2022 głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz T. Łątkowska. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 136/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 136/2022 głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz T. Łątkowska. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia procedury trzeciego postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trybie podstawowym bez negocjacji dla zadania „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Radomno”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska poinformowała, że powyższa inwestycja będzie realizowana w ramach 
programu Polski Ład. Dodała, że będzie to już trzeci przetarg i jest to ostatni moment na 
ogłoszenie przetargu, możliwość ogłoszenia przetargu kończy się 18 sierpnia. Wyjaśniła, że w 
trzecim postępowaniu zmieniły się warunki ubiegania się o zamówienie. Dodała, że drugi 
przetarg zakończył się brakiem ofert. Poinformowała, że zamówienie zostało podzielone na 
części, to jest na odcinek drogi od Wonny do Jamielnika, przez Jamielnik oraz drugi odcinek od 
Jamielnika do Radomna. Dodała, że dopuszczone jest częściowe składanie ofert. Przedstawiła 
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zagrożenia jakie z tego wynikają, a mianowicie, żeby wejść w program Polski Ład rozstrzygnięty 
musi być cały przetarg. Wyjaśniła, że nie może wpłynąć oferta tylko na jeden z odcinków, 
muszą wpłynąć oferty na dwa odcinki drogi w jednym postępowaniu.  Dodała, że nie musi być 
wyłoniony jeden wykonawca, ale musi być rozstrzygnięcie w ramach tego jednego przetargu. 
Ponadto wykonawcy muszą mniej więcej w tym samym czasie zakończyć inwestycję, ponieważ 
w określonym terminie można ubiegać się o środki w ramach promesy. Wyjaśniła, że wszelkie 
potknięcia jednego z wykonawców rzutują na płatność drugiego. Poinformowała, że zadanie 
musi być wykonane w okresie do 12 miesięcy od daty podpisania umowy z wykonawcą. 
Termin składania ofert jest przewidywany do 25 sierpnia, łączna kwota ofert musi się zmieść w 
kwocie zabezpieczonej w budżecie. Nadmieniła, że jeżeli chodzi o sam zakres robót to w 
stosunku do poprzednich przetargów zostało wykreślone oświetlenie uliczne, które będzie 
współfinansowane przez Gminę Nowe Miasto Lubawskie. Poinformowała, że jeśli chodzi o 
kosztorys inwestycyjny wykonany w kwietniu, to  jest on nadal ważny, kwota brutto wynosi 
7 430 000 zł. Dokonano przeliczenia powyższego kosztorysu według aktualnych cen, który na 
dzień dzisiejszy wyniósłby 14 000 000 zł, natomiast jeżeli porównywano powyższy kosztorys z 
kwotami ofertowymi to wyniósłby on około 9 000 000 zł – 10 000 000 zł.  
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek w sprawie wszczęcia procedury o udzielenie zamówienia publicznego stanowi 
załącznik nr 3. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia trzeciego zamówienia publicznego w trybie 
podstawowym bez negocjacji dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na 
odcinku Wonna – Radomno”.  
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Beata Widźgowska 
4. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 

 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 
 
Pani Łątkowska zapytała o drogę Kurzętnik – Kaługa.  
Pani Robaczewska odpowiedziała, że po rozmowach z Gminą Kurzętnik jest wola wykonania 
powyższej inwestycji. Dodała, że gmina będzie szukać brakujących środków w wysokości około 
1 500 000 zł, łącznie dofinansowanie z gminy wynosiłoby 4 280 000 zł na realizację zadania. 
Natomiast po stronie powiatu należałoby poszukać środków w wysokości 900 000 zł. 
Wyjaśniła, że po stronie powiatu na realizację powyższego zadania należałoby zabezpieczyć  
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łącznie środki w wysokości 3 600 000 zł, natomiast powiat brodnicki musiałby poszukać 
środków w wysokości 600 000 zł. 
Pan Skarbnik poinformował, że patrząc na budżet w roku bieżącym to możliwości inwestycyjne 
powiatu są znikome. Stwierdził, że jeżeli budżet na rok 2023 będzie w wersji okrojonej, to 
najprawdopodobniej przy podjęciu decyzji przez Zarząd o realizacji powyższej inwestycji i 
dofinansowaniu przez powiat zadania w wysokości 3 600 000 zł, niestety będzie trzeba na ten 
cel zaciągnąć kredyt. Ponadto dodał, że tak duże zaangażowanie po stronie powiatu może 
spowodować, że nie będzie stać powiatu na inne inwestycje czy dokapitalizowanie. Stwierdził, 
że kwota 3 600 000 zł to kwota przewyższająca kwotę na wszystkie zaplanowane przez powiat 
inwestycje na ten rok. W związku z powyższym jest to ogromny wysiłek dla budżetu powiatu. 
Nadmienił, że nie mamy informacji ile powiat otrzyma subwencji oświatowej, nie ma również 
danych o dotacjach dla powiatu. Stwierdził, że jeżeli zostanie podjęta decyzja o 
dofinansowaniu tej inwestycji, to obciąży ona przyszłoroczny budżet powiatu. 
Pan Wicestarosta zapytał panią Robaczewską jakie są terminy jeśli chodzi o powyższą 
inwestycję. 
Pani Robaczewska odpowiedziała, że w tej chwili występują o przedłużenie związania z ofertą. 
Dodała, że do 10 września jest określony wydłużony termin związania z ofertą. Ponadto 
dodała, żeby przystąpić do inwestycji muszą być zabezpieczone środki w budżecie powiatu na 
realizację tego zdania. 
Pani Łątkowska stwierdziła, że byłaby to jedyna inwestycja, która byłaby wykonana na terenie 
gminy Kurzętnik. Dodała, że należałoby w jakiś sposób znaleźć środki na realizację powyższej 
inwestycji. 
Pan Skarbnik stwierdził, że jest to decyzja Zarządu. Natomiast jest bardzo dużo niewiadomych 
jeśli chodzi o budżet, dynamika zmian w gospodarce makroekonomicznej też jest bardzo duża 
oraz nie wiadomo jak się zamkną koszty utrzymania jednostek organizacyjnych. 
Pani Robaczewska stwierdziła, że jeżeli tak jak przy poprzedniej drodze, podzielono by 
powyższy odcinek na dwa mniejsze to koszty powyższej inwestycji i tak nie będą mniejsze. 
Pan Skarbnik stwierdził, że jak się zwiążemy z ofertą to powiat będzie realizował tylko tę 
inwestycję i na inne inwestycje powiatu nie będzie stać.  
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej 
polegającej na budowie drogi gminnej  Tomaszewo-Wielkie Bałówki . 
/na posiedzenie wszedł pan Marek Szychowski – inspektor w Wydziale Architektury i 
Budownictwa/ 

Pan Szychowski poinformował, że nie wnosi uwag jeśli chodzi o powyższą inwestycję. 
W związku z powyższym Zarząd pozytywnie zaopiniował inwestycję drogową polegającą na 
budowie drogi gminnej Tomaszewo-Wielkie Bałówki. 
 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Wniosek firmy DAN-TOR stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 
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Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
uzgodnienia zmiany miejscowego planu zagospodarowani gminy Kurzętnik w obrębie 
geodezyjnym Wawrowice. 

Pan Szychowski poinformował, że Wydział Architektury i Budownictwa w wyniku analizy 
dokumentacji, po zasięgnięciu opinii Wydziału Środowiska i Rolnictwa nie składa uwag w 
przedmiotowej sprawie. 
 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 5. 
Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik Nr 6. 
Wniosek Gminy Kurzętnik stanowi załącznik nr 7. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 
 
/pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem dotyczącym wydania 
opinii w sprawie powierzenia stanowiska wicedyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku.  
/na posiedzenie weszła pani K. Jaroszewska-Sobczak – inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i 
Promocji/ 
 
Pani Jaroszewska-Sobczak poinformowała, że pani K. Trzaskalska wnioskuje o powierzenie 
stanowiska wicedyrektora Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku panu Krzysztofowi 
Kwiatkowskiemu na czas określony od 01.09.2022r. do 31.08.2023r. Wyjaśniła, że wcześniej 
pan Kwiatkowski był powołany na funkcję wicedyrektora w okresie kiedy dyrektorem szkoły 
był pan Wodara i właśnie teraz kończy mu się termin pełnienia tej funkcji. 
 
Wniosek pani K. Trzaskalskiej – dyrektor ZSZ w Kurzętniku stanowi załącznik nr 8. 
 
/Pani K. Jaroszewska- Sobczak opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania Pełnomocnika do spraw organizacji pozarządowych.  

Pani Sekretarz wyjaśniła, że w wyniku konkursu została zatrudniona na stanowisko pani Ilona 
Mroczkowska, która jest zatrudniona na ¾ etatu w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji oraz 
na ¼ etatu w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich i będzie pełniła funkcję 
pełnomocnika do spraw organizacji pozarządowych. 
Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w sprawie 
wstrzymania przyjęć na oddziale chorób wewnętrznych w Szpitalu Powiatowym w Nowym 
Mieście Lubawskim.  
/na posiedzenie wszedł B. Kurowski – dyrektor Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim oraz pani Wioletta Jaroszewska – główna księgowa/ 
 

Pan Kurowski poinformował, że zaistniały problemy z obsadą kadrową oraz trwa okres 
urlopowy, który również powoduje trudności związane z obsadzeniem dyżurów na oddziale 
chorób wewnętrznych. Dodał, że na dzień dzisiejszy zostały zrealizowane podwyżki płac dla 
pracowników na umowę o pracę, które zapewniała ustawa. Wyjaśnił, że pracownicy 
kontraktowi nie otrzymali podwyżek. Poinformował, że przewiduje, iż pracownicy kontraktowi 
będą składać podania o umowy o pracę, które niewątpliwie podwyższają koszty związane z 
wynagrodzeniami. Przedstawił jakie są straty finansowe szpitali związane z podwyżką 
wynagrodzeń dla pracowników  w ościennych powiatach. Poinformował, że na dzisiaj nie 
posiadają podsumowania jeśli chodzi o wysokość środków, które szpital ma otrzymać na 
wynagrodzenia, natomiast tak jak wcześniej powiedział podwyżki dla pracowników 
zatrudnionych na umowę o pracę zostały wypłacone. Nadmienił, że wiele szpitali nie ma 
środków na podwyżki, są podpisywane aneksy do umów, ale podwyżki zostaną wypłacone 
dopiero wtedy kiedy szpitale otrzymają środki finansowe. Dodał, że oddział chorób 
wewnętrznych zacznie działać od 13 sierpnia. Wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy na oddział nie są 
przyjmowani pacjenci z zewnątrz. Ponadto poinformował, że w tej chwili jest wysyp pacjentów 
covidowych, którzy muszą być leczeni zgodnie ze wskazaniami przyjęć do szpitala, ale w 
specjalnych warunkach covidowych. Dodał, że leczenie takich pacjentów jest bardzo 
kosztowne, ponieważ jest utworzona specjalna komórka na tzw. geriatrii, w której pacjenci z 
covidem są odizolowani od innych pacjentów. Nadmienił, że leczenie takich pacjentów jest 
nieopłacalne, ponieważ środki na pacjentów covidowych zostały zabrane szpitalom. 
Poinformował, że na oddziale wewnętrznym pracuje już kandydatka na rezydentkę przez trzy 
dni w tygodniu, jest to osoba z Brodnicy. Pan Kurowski stwierdził, że należy sobie zdawać 
sprawę z tego, iż rezydent nie przyjdzie do szpitala jeżeli nie otrzyma dodatkowo od 3000 zł do 
5000 zł dodatku. Poinformował, że pielęgniarka po studiach i ze specjalizacją ma 
wynagrodzenie zasadnicze na poziomie 7 300 zł brutto. Dodał, że z wyliczeń wynika, iż raz na 
kwartał jest wypracowywanych w szpitalu około 100 000 nadgodzin, które znacząco wpływają 
na budżet szpitala. Wyjaśnił, że pracownik na umowie o pracę jest około 50 % droższy niż 
pracownik na kontrakcie. Pan Kurowski stwierdził, że dziwi się iż rząd narzuca podwyżki w 
szpitalach rzędu 30% - 40% w takim kryzysie, nie dając żadnego zabezpieczenia szpitalom. 
Szczegółowo przedstawił wstępne wyliczenia dotyczące zwyżki stawek godzinowych 
pielęgniarek kontraktowych w poszczególnych oddziałach, które kształtują się następująco: 
pielęgniarki bez studiów z 36 zł na 52 zł za godzinę, pielęgniarki po studiach: z 38 zł na 55 zł za 
godzinę, z 47 zł na 68 zł, z 40 zł na 57 zł oraz z 42 zł na 59 zł.  
Pan Wicestarosta zapytał jakie podwyżki otrzymali pracownicy obsługi.  
Pan Kurowski odpowiedział, że pracownicy administracyjni oraz obsługi otrzymali po 1000 zł 
podwyżki. Dodał, że do chwili obecnej nie wiadomo jak będzie z ratownikami medycznymi, 
ponieważ w ustawie nie przewidziano na chwilę obecną podwyżek dla tej grupy zawodowej.  
 
Informacja pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 9. 
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Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem dotyczącym trybu 
postępowania w zakresie likwidacji oddziału ginekologiczno-położniczego w Szpitalu 
Powiatowym w Nowym Mieście Lubawskim.  
 
Pan Kurowski poinformował, że podobną sytuację co szpital nowomiejski miał szpital w 
Braniewie, gdzie również został zlikwidowany oddział ginekologiczno-położniczy. 
Pan Kurowski rozdał Członkom Zarządu prognozy wyników finansowych oddziału 
ginekologiczno-położniczego, które stanowią załącznik nr 10. Dodał, że sytuacja jest 
skomplikowana, ponieważ gdyby można było zastąpić powyższy oddział innym oddziałem 
zabiegowym to byłyby z tego tytułu ogromne korzyści. Niestety jest negacja co do utworzenia 
oddziału ortopedii w naszym szpitalu. Stwierdził, że prognozy przedstawione Członkom 
Zarządu są przygotowane w sposób szacunkowy, biorąc pod uwagę sytuację jaka będzie się 
przedstawiać jeśli chodzi o odział ginekologiczno-położniczy w Iławie. Na chwilę obecną jest 
informacja, że do 5 - 6 września 2022 oddział pediatryczny i ginekologiczno-położniczy w Iławie 
będzie zamknięty.  
Pani W. Jaroszewska – główna księgowa szczegółowo przedstawiła prognozy wyników 
finansowych oddziału ginekologiczno-położniczego z uwzględnieniem różnych wariantów, 
między innymi z uwzględnieniem ilości porodów w miesiącu w danym roku. 
Pani Łątkowska poprosiła pana Kurowskiego, żeby takie wyliczenia przesyłać Członkom 
Zarządu szybciej, żeby mogli się zapoznać z materiałami. 
Pan Kurowski stwierdził, że pani Jaroszewska szczegółowo objaśni przedstawione prognozy, 
które dotyczą roku 2022 oraz roku 2023. 
Pan Skarbnik stwierdził, są bardzo duże koszty pośrednie jeśli chodzi o odział ginekologiczno-
położniczy ale również jeśli chodzi o oddział chirurgii i oddział pediatryczny. 
Pani Łątkowska stwierdziła, że warto by było spotkać się z Radą Nadzorczą szpitala i jeszcze raz 
przedyskutować temat zamknięcia oddziału ginekologiczno-położniczego, a następnie spotkać 
się ze Zgromadzeniem Wspólników oraz z koordynatorem i panią oddziałową położnych. 
Dodała, że być może są jeszcze jakieś rozwiązania jeśli chodzi o powyższy oddział.  
Pan Kurowski stwierdził, że jeżeli oddział ginekologiczno-położniczy w Iławie zostanie znowu 
uruchomiony to nie ma szans, żeby w szpitalu nowomiejskim było 50-60 porodów miesięcznie, 
ponieważ średnia liczba urodzeń w naszym szpitalu wynosiła od 17 do 33 porodów 
miesięcznie.  
Pan Kurowski poinformował, że nasz szpital pełni funkcję tak zwanego szpitala                     
ostro-dyżurowego na terenie powiatu.  
Pani Sekretarz stwierdziła, że jeżeli zostanie zamknięty oddział ginekologiczno-położniczy to i 
tak z tej prognozy wynika, że koszty na oddziale chirurgicznym również rosną i będzie on 
przynosił duże straty. Zapytała jaka jest alternatywa po likwidacji oddziału ginekologiczno-
położniczego, żeby nie było takich strat finansowych dla szpitala. Zapytała również co należy 
zrobić, żeby straty finansowe szpitala były mniejsze, ponieważ z przedstawionych danych 
wynika, iż oddział chirurgiczny będzie kolejnym oddziałem, który będzie przynosił duże straty. 
Pan Kurowski stwierdził, że trzeba by było otworzyć oddział zabiegowy, którym jest na 
przykład oddział ortopedyczny, natomiast Narodowy Fundusz Zdrowia nie zakontraktuje z 
nami utworzenie takiego oddziału, ponieważ mają już 16 oddziałów urazowo-ortopedycznych. 
Dodał, że utworzenie jakiegoś oddziału zachowawczego teoretycznie mógłby przynieść jakiś 
zysk, natomiast nie zdejmie on kosztów pośrednich z bloku operacyjnego. Ponadto dodał, że 
do momentu kiedy w naszym szpitalu jest realizowana pediatria dla dwóch powiatów to 
oddział pediatryczny jakoś funkcjonuje. Natomiast jest obawa, że ten oddział również nie 
będzie dochodowy jeżeli pewna ilość pacjentów zostanie zdjęta. Nadmienił, że przez cały drugi 



7 

 

kwartał były nadwykonania na kwotę 275 000 zł, natomiast do chwili obecnej szpital nie 
otrzymał tych środków. 
Pani Grzywacz zapytała, czy przy zawieraniu kontraktów z NFZ brany jest pod uwagę stan 
kadry w szpitalu, to znaczy ilość lekarzy i pielęgniarek, czy wysokość ryczałtu zależy od tych 
danych. 
Pan Kurowski odpowiedział, że NFZ przyznaje ryczałt na podstawie swoich wskaźników i 
współczynników, które są zależne od centrali w Warszawie.  
Pani Grzywacz zapytała ile na chwilę obecną jest zatrudnionych położnych w oddziale. 
Pan Kurowski poinformował, że na koniec sierpnia 2022r. w oddziale będzie zatrudnionych 
szesnaście położnych na umowę o prace i osiem emerytek. 
Pani Grzywacz zapytała, czy nie ma nadwyżki zatrudniania jeśli chodzi o ten oddział, jakie są 
normy zatrudnienia na tego typu oddziałach. 
Pan Kurowski odpowiedział, że ilość osób zatrudnionych na oddziale jest zgodna z normami 
przewidzianymi na oddziale ginekologiczno-położniczym, to jest w przeliczeniu powinno być 
0,6 położnej na jedno łóżko. Wyjaśnił, że na trakcie porodowym muszą być dwie położne oraz 
położna od noworodków, natomiast na ginekologii musi być jedna położna. W związku z 
powyższym w ciągłym dyżurze są cztery osoby. 
Pani Grzywacz zapytała czy dla tych położnych, które ewentualnie byłyby pozbawione pracy 
byłaby możliwość zatrudnienia w innym miejscu. 
Pan Kurowski odpowiedział, że z wstępnych rozmów z dyrektorami byłaby propozycja 
zatrudnienia dla 10 położnych w szpitalu w Iławie oraz dla 4 położnych w szpitalu w Brodnicy. 
Pani Łątkowska zapytała, czy położne mają kwalifikacje, żeby pracować jako pielęgniarki. 
Pan Kurowski odpowiedział, że niestety nie mają kwalifikacji jako pielęgniarki, ponieważ 
położne są odrębną grupą zawodową z odrębnym statusem. Wyjaśnił, że położne nie 
obejmuje nawet możliwość krótkiego przeszkolenia, po którym mogłyby pracować na 
stanowisku pielęgniarki. 
Pani Łątkowska zapytała, czy jak funkcjonuje tylko ginekologia to muszą być położne, czy mogą 
być na dyżurze pielęgniarki. 
Pan Kurowski odpowiedział, że na ginekologii muszą być zatrudnione położne. 
Pani Grzywacz stwierdziła, że społeczeństwu łatwiej jest zrozumieć, iż są braki kadrowe na 
danym oddziale, który nie może przez to funkcjonować, niż przyjąć że ten oddział nie bilansuje 
się finansowo. 
 
Pismo pana B. Kurowskiego stanowi załącznik nr 11. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z bilansem oraz rachunkiem 
zysków i strat Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim (stan na 30.06.2022r).  
 
Pan Skarbnik stwierdził, że w bilansie nie są ujęte wszystkie dane, ponieważ z jego wyliczeń 
wychodzi większa strata na chwilę obecną. 
Pani Jaroszewska przyznała, że nie ma w tym bilansie ujętych wszystkich danych, nie ma tam 
uwzględnionej między innymi straty z działalności pomocniczych takich jak rentgen czy 
laboratorium.  
 
Bilans stanowi załącznik nr 12. 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się  z pismem dotyczącym 
czasowego zaprzestania działalności oddziału pediatrycznego oraz oddziału położniczego z 
pododdziałem neonatologicznym w Szpitalu Powiatowym w Iławie.  
 
Pan Wicestarosta poinformował, że wpłynęło pismo ze szpitala z Iławy, iż dokonują czasowego 
zaprzestania działalności oddziału pediatrycznego w okresie od 6 sierpnia 2022r. do 6 września 
2022r. oraz oddziału ginekologiczno-położniczego w części położniczej z pododdziałem 
neonatologicznym o okresie od 7 sierpnia 2022r. do 5 września 2022r. 
 
Pismo stanowi załącznik nr 13. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z biuletynem informacyjnym 
Związku Powiatów Polskich. 
 
Biuletyn informacyjny stanowi załącznik nr 14. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Pan Kurowski poinformował, że okazuje się iż środki w wysokości 2 000 000 zł w ramach 
projektu jako drugi etap remontu chirurgii, które miały być przeznaczone na zakup sprzętu, 
można tylko i wyłącznie zrealizować na kwotę 1 381 000 zł. Wyjaśnił, że sprzęt który został już 
zakupiony, są to łóżka zakupione przez powiat, mogą być ewentualnie zrefundowane. Dodał, 
że szpital otrzymał od Wojewody rentgen przyłóżkowy i usg, natomiast status tego sprzętu nie 
jest nadal uregulowany mimo tego, iż zabiegano o to, żeby ten sprzęt został formalnie 
przekazany. Stwierdził, że w takim przypadku może być taka sytuacja, że powyższy sprzęt 
zostanie zabrany szpitalowi. Ponadto poinformował, że Marszałek ogłosił konkurs w ramach 
którego można pozyskać sprzęt dla szpitali, które realizowały zadania covidowe. Stwierdził, że 
w ramach tego konkursu można by pozyskać środki jakieś inne sprzęty dla szpitala, na przykład 
tomograf komputerowy, ponieważ ten który posiada szpital jest w użyczeniu. 
/pan B. Kurowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
Pani Sekretarz poinformowała, że wpłynęła uproszczona oferta dotycząca realizacji zadania 
publicznego od fundacji Fucco, która stanowi załącznik nr 15. Dodała, że w budżecie nie ma 
zabezpieczonych wolnych środków we wnioskowanej przez stowarzyszenie kwocie 
(wnioskowana kwota 5990 zł). Nadmieniła, że oferta stowarzyszenia była bardzo ciekawa, 
zakładała między innymi  odtworzenie w formie rzeczywistości rozszerzonej (czyli nałożenie 
wirtualnych obiektów 3D na rzeczywisty obraz widziany okiem kamery na przykład smartfona) 
ciekawych, często zapomnianych, czy nieistniejących już miejsc powiatu. Ponadto dodała, że 
uproszczona oferta nie spełnia wymogów formalnych ze względu na brak podpisu, ponieważ 
została ona złożona w formie dokumentu elektronicznego i nie została podpisana 
kwalifikowanym podpisem elektronicznym, podpisem zaufanym albo podpisem osobistym.Pan 
Wicestarosta zapytał Członków Zarządu czy chcą jeszcze zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Wicestarosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 

                                                                                                                           Członek Zarządu 
                                                                                                                           Jerzy Czapliński 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


